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Številka:  0130-42/2016/9 
Datum:  6. 6. 2016  
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

3/2016 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 1. junija 2016 , v veliki sejni sobi v 
pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Maja Rus Makovec, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• asist. Franc Vindišar, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• mag. Peter Požun, 
• mag. Suzana Jarc, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Nina Pirnat, državna sekretarka, Ministrstvo za zdravje, 
• Samo Fakin, v. d. generalnega direktorja Zavoda za zdravstveno zavarovanje 

Slovenije, 
• Doroteja Novak Gosarič, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva, Ministrstvo za 

zdravje, 
• Klemen Ganziti, direktor področja za urejanje zavarovanj in mednarodno zdravstveno 

zavarovanje Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije, 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva, Ministrstvo za zdravje. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• prof. dr. David B. Vodušek, 
• prof. dr. Radovan Hojs, 
• asist. dr. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 
• Sandra Tušar, državna sekretarka, 
• mag. Irena Kirar Fazarinc, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo, 
• Mojca Gobec, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje, 
• Tomaž Glažar, generalni direktor Direktorata za zdravstveno ekonomiko. 
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Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
 
1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 2/2016 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Upravljanje zdravstvenih tehnologij. 
4. Priznavanje kliničnih raziskav kot uradnih metod zdravljenja (dopis ZZZS). 
5. Razno: 

- Problematika napotnice z napotitvijo "nujno", 
- Apel predlagateljem vlog za nove zdravstvene programe. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 12 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 2/2016 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 2/2016 seje ZS z dne 2. 3. 2016 in k 
pregledu realizacije sklepov seje. Člani ZS niso imeli pripomb na zapisnik. Sklep je bil realiziran. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 2/2016 seje ZS z dne 2. 3. 2016 in se seznanili z realizacijo sklepov 
seje.  
 
 

Ad 3 – Upravljanje zdravstvenih tehnologij 
 
22. marca 2016 je v Parizu potekala delavnica ekspertov držav članic OECD na temo 
upravljanja zdravstvenih tehnologij, ki se je je udeležila tudi predstavnica Ministrstva za zdravje 
Doroteja Novak Gosarič iz Sektorja za razvoj zdravstvenega varstva. Ga. Novak Gosarič je 
članom ZS pripravila poročilo o delavnicah, ki so potekale na teme: razvoj personaliziranega oz. 
preciznega zdravljenja, dostopnost do (varnih) medicinskih pripomočkov, uporaba informacijske 
tehnologije v zdravstvu in proaktivno delovanje zdravstvenega sistema, ki bo omogočilo širok 
dostop do novih tehnologij. Države članice OECD morajo pripraviti odziv na gradivo. Ugotoviti bi 
bilo potrebno, katero(a) od teh štirih področjih predstavlja dobro prakso v Sloveniji, kje imamo 
izkušnje, kje bi želeli kaj izboljšati, kje bi morali urediti pravno podlago ipd. 
 
Sledila je razprava članov ZS. Ga. Novak Gosarič je še pojasnila, da bo orodja glede HTA 
(vrednotenja zdravstvenih tehnologij) oziroma vse postopke potrebno prevesti oziroma prenesti 
na slovenski zdravstveni sistem in nato preučiti, kaj se že dela in kaj bi bilo potrebno dopolniti. 
Pogledati je treba, kaj od HTA bi lahko uporabili v Sloveniji. Cilj je čim bolj poenotiti pristope v 
Evropski uniji in čim bolj zmanjšati razlike glede pristopov zdravljenja med državami Evropske 
unije. Del postopkov HTA že izvaja ZZZS pri ocenjevanju zdravil in ZS pri ocenjevanju novih 



 

3 
 

zdravstvenih programov, Fakulteta za farmacijo pa ta vrednotenja izvaja za farmacevtsko 
industrijo.  
 
Člani ZS so opozorili, da bi morali v Sloveniji dati večji poudarek ocenjevanju novih zdravstvenih 
tehnologij, podani so bili tudi predlogi, da bi se moralo to profesionalizirati ter da bi morale imeti 
(terciarne) bolnišnice svoje razvojno-raziskovalne enote oziroma inštitute. Opozorili so tudi na 
pomen RSK-jev, ki bi lahko v sodelovanju z ZZZS pripravljali takšna vrednotenja. 
  
 
Sprejeta sta bila SKLEPA:  
 
Člani ZS so se seznanili s tem predlogom glede upravljanja zdravstvenih tehnologij. 
 
Člani ZS pristope, ki so bili predstavljeni, načelno podpirajo. Menijo, da gre za pomembno 
vprašanje, zato v naslednjih nekaj mesecih pričakujejo predloge o vsebinskih in organizacijskih 
oblikah, ki bodo omogočale ustrezno izvedbo v Sloveniji. 
 
 

Ad 4 – Priznavanje klini čnih raziskav kot uradnih metod zdravljenja 
 
ZS je prejel prošnjo ZZZS za strokovno stališče, ali je mogoče klinično raziskavo, ki je bila 
navedena v dopisu, šteti za uradno priznano metodo zdravljenja. Problematiko je predstavil g. 
Klemen Ganziti, direktor področja za urejanje zavarovanj in mednarodno zdravstveno 
zavarovanje ZZZS. V konkretnem primeru pacientka zahteva povračilo potnih stroškov, nastalih 
pri sodelovanju v klinični raziskavi v tujini. Vprašanje ZZZS je, ali je mogoče to klinično 
raziskavo šteti za uradno metodo zdravljenja.  
 
Predsednik ZS je opozoril, da se ZS o konkretnih primerih ne more opredeljevati, da pa je prav, 
da se sprejme načelno mnenje, ali lahko klinične raziskave štejemo za uradno priznane metode 
zdravljenja, ki so plačane iz javnih sredstev. 
 
 
Sprejeti so bili SKLEPI:  
 
ZS je sprejel mnenje, da klinične študije načelno niso predmet plačevanja iz javnih sredstev. 
 
ZS glede konkretnega primera predlaga, da RSK za onkologijo odloči, ali gre za klinično študijo 
ali zdravljenje. 
 
ZS apelira na Ministrstvo za zdravje, da čim prej konstituira RSK za onkologijo. 
 
Ker se delež kliničnih raziskav v Sloveniji manjša, ZS apelira na zdravstvene institucije, da 
poenostavijo birokratske postopke glede izvajanja kliničnih raziskav. 
 

 
Ad 5 – Razno 

 
1. Problematika napotnice z napotitvijo "nujno" 

 
Predsednik ZS je člane ZS spomnil, da so na 3/2015 seji obravnavali problematiko napotnice z 
napotitvijo nujno in sprejeli sklep, da bodo ustanovili delovno skupino za pripravo predloga 
rešitve te problematike. Nato pa je bil po pridobitvi informacij s strani ministrstva na 4/2015 seji 
sprejet sklep, da se ta delovna skupina ne ustanovi, saj na ministrstvu že deluje delovna 
skupina, ki pripravlja spremembe Pravilnika in bo med drugim preučila tudi problematiko 
napotnice z napotitvijo "nujno". Na 8/2015 seji ZS dne 2. 12. 2015 je bila problematika ponovno 
odprta. Sprejet je bil sklep, da bo predsednik ZS do naslednje seje pridobil informacije o stanju 
priprav spremembe Pravilnika o najdaljših dopustnih čakalnih dobah za posamezne 
zdravstvene storitve in o načinu vodenja čakalnih seznamov. ZS je v začetku maja 2016 prejel 
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odgovor ministrstva, da je bila s sklepom ministrice ustanovljena delovna skupina za prenovo 
Zakona o pacientovih pravicah in posledično tudi Pravilnika o najdaljših dopustnih čakalnih 
dobah za posamezne zdravstvene storitve in o načinu vodenja čakalnih seznamov, ki je do 
začetka maja 2016 opravila dva sestanka. 
 
Člani ZS so opozorili, da je ta problematika zelo resna in menili, da ni dobro, da po enem letu še 
ni rešitve. Pozivali so, da se k reševanju problematike pristopi takoj. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da poziva Ministrstvo za zdravje, da čim prej uredi problematiko napotnice z 
napotitvijo nujno. Če bo potrebno, je svojo pomoč pripravljen nuditi tudi ZS. 
 
 

2. Apel predlagateljem vlog za nove zdravstvene pro grame 
 
Predsednik ZS je člane ZS ponovno pozval, da apelirajo na predlagatelje vlog za odobritev 
novih zdravstvenih programov, da svoje vloge čim bolje pripravijo. Dobro je treba pripraviti ne le 
medicinski ampak tudi finančni del vloge.  
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
3/2016 seja ZS z dne 1. 6. 2016 se je zaključila ob 17. uri. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                        predsednik Zdravstvenega sveta 
 
 
 
 


